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Mijn naam is Wim Ronhaar en ik vis al 10 jaar op karper.

  

Het vissen met de boilie, is dat nog wel zo verstandig? Het is raar maar ik heb dit jaar nog alles
met brood gevangen. Sinds er dressuur op verschillende wateren heerst, werkt de boilie toch
niet meer zoals voorheen. Veelal komt het toch door veel te veel voeren met dit ronde balletje.
We horen dat er ergens in een put of kanaal een 30 ponder rond zwemt en wat doen de meeste
vissers, massaal het water bevissen. Eigenlijk helemaal niet zo erg als er maar met mate
gevoerd wordt.

  

Ik heb jaren hier op het Twentekanaal in Almelo gezien hoe het ging. Er werd in plaats van een
kilo gewoon 3 tot 6 kilo gevoerd op een dag. Een Duitser was zo gek en begon met het voeren
van 25 kilo maïs! De vis is met een paar weken uit gekeken en als het ware overvoerd. Maar
gewoon stug blijven zitten en voeren, met als resultaat, niet meer vangen. Hoe kan het? De vis
raakt in de stress en gaat dan vaak over op natuurlijk voedsel. Toch is er dan nog een manier
om ze in dit soort situaties te pakken te krijgen.

  

We nemen een penhengel, verrekijker een zak brood en een schepnet mee. Wanneer het
zonnetje mooi op het water staat, verblijven karpers vaak aan het wateroppervlak. Met name in
de zomermaanden is dit het geval. Op een winterdag kan dit ook het geval zijn maar moet je het
vaak van geluk hebben. Als je gezien hebt waar de karper zit, dan ga je eerst een paar stukjes
brood voeren. Niet gelijk die korst met je haak erin want vaak vang je ze dan gelijk en zullen ze
niet zo snel meer terugkomen wanneer er meerdere karpers op de plek zitten. Laat ze even
azen zodat ze weten dat er wat te halen valt.

  

Vaak zie je dat er ook gebruik wordt gemaakt van witte lijnen. Ik raad aan om een groene of
bruine lijn te gebruiken, aangezien deze minder opvalt. Dit in combinatie met een haakje maat 6
of 8 werkt perfect. Je kunt vissen met een onderlijn maar met een haak direct aan de hoofdlijn
bevestigd wil ook prima. Bij ons op de parkvijver zit leuke vis. Karpers van groot tot klein, alles
zwemt er eigenlijk wel. Mijn eerste visdag dit jaar was in maart. Het was een mooie zonnige
dag, beter kon dus volgens mij niet. Er waren ook veel eenden en dat is niet altijd zo prettig bij
het korstvissen. Wanneer de eenden het brood wegpikken, dan zul je al snel merken dat de
karper ook weet dat er wat te halen valt.
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Al snel kwam nummer 1 er aan de haak, een schitterend gevecht van 20 minuten resulteerde in
een hele mooie 20 pond schubkarper, mijn dag kon dus niet meer stuk! Later heb ik er deze
dag nog 2 bij gevangen. Een paar weken later ben ik er weer eens wezen kijken. Er zaten een
viertal jongens aan de overkant met in totaal 8 hengels, allen beaasd met het beroemde ronde
balletje, de boilie. Helaas speelde de dressuur op dit water al een jaar of 2. Ook weer
overvoerd, zonde van zo’n mooie vijver! Ik viste weer stug met mijn korstje op dit water en ik
zag ze kijken en denken “met de korst in april?”.

  

Jawel, want het was al direct hangen! 2 Stuks in nog geen 10 minuten tijd!
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            De jongens maar kijken, “beginners geluk” dat zeiden ze nog wel. Zo zie je maar de boilie heeftop sommige wateren wel zijn beste tijd gehad. Het ouderwetse recept werkt dan vaak toch noghet beste. Ik zou de brood korst maar weer eens uit de kast halen mensen. Ik vis zelf ook welmet de boilie maar vang er tegenwoordig stukken minder mee.  Dus, haal een stokbrood, even snijden en sla je slag!  Veel vang plezier!  
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        Wim Ronhaar.    
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